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Partijraad 23 maart 
 
Deze keer een kleine impressie van 

de partijraad. De partijraad is het 

hoogste orgaan van onze partij, hier 

komen alle afdelingsvoorzitters en 

het partijbestuur bij elkaar. Hier 

worden inhoudelijke discussies 

gevoerd en besluiten genomen door 

de afdelingsvoorzitters, zij hebben 

stemrecht en vertalen de boodschap 

van uit de lokale afdeling naar de te 

nemen besluiten op de partijraad. 

Vaak worden deze besluiten 

genomen tijdens een vergadering van 

het afdelingsbestuur, voor hele 

belangrijke zaken worden de leden 

geraadpleegd. Dit gebeurt dan 

tijdens een ledenvergadering. 

De partijraad vindt altijd plaats op 

het partijbureau De Moed in 

Amersfoort. Voor Lieke van Rossum 

was het de eerste keer dat zij de 

partijraad als de voorzitter voorzat. 

Zij deed de opening en de 

mededelingen en gaf ook toelichting 

op de hamerstukken. De 

hamerstukken werden na de 

ontvangen uitleg alle 3 ingetrokken 

door de desbetreffende afdelingen. 

Hierna volgde een gesprek tussen 

Jimmy Dijk en gastspreker Ewald 

Engelen. Het werd een heel 

interessant gesprek over Oekraïne en 

Rusland. Hoe kijken we daar 

tegenaan, wat heeft het voor 

gevolgen. Wat kunnen oplossingen 

zijn. Tijdens dit gesprek pakte Jimmy 

Dijk ook stukken uit het boek Boze 

burgers en boeren (autopsie van een 

tijdperk) geschreven door Ewald 

Engelen en las het stuk aan ons voor 

en vroeg dan om verdieping. Jimmy 

gaf aan het einde van het gesprek 

 

aan Ewald Engelen het boek How the 

West brought war to Ukraine 

(geschreven door Benjamin Abelow). 

Beide boeken werden geadviseerd 

om te lezen. Het Engelstalige boek 

komt in mei in het Nederlands uit. 

Europese Parlements 
Verkiezingen 
 
Deze vinden op 6 juni plaats en zoals 

de kranten het ook beschrijven: hoe 

breng je het onder de aandacht van 

de inwoners en maak je ze bewust 

hoe erg belangrijk het is om op 6 juni 

te gaan stemmen. 

Namens de SP is Gerrie Elfrink 

voorgedragen voor de Europese 

Parlementsverkiezingen. Het is erg 

belangrijk dat de juiste partijen daar 

vertegenwoordigd zijn. 

In Brussel maken de multinationals 

en lobbyisten de dienst uit en staat 

de democratie op een verre laatste 

plek. Gerrie wil daar als waakhond in 

Brussel plaatsnemen.  

1 zetel moeten we zeker kunnen 

behalen maar hij hoopt op 2 of zelfs 

3 zetels. 

Hoe gaan wij onze aanhang 

motiveren om te gaan stemmen. Hoe 

breng je het onder de aandacht. 

Tijdens de partijraad is daar grondig 

in groepen over nagedacht en zijn er 

wat mogelijke ludieke acties bedacht 

die de aandacht van het Nederlandse 

publiek, maar ook de media zou 

kunnen trekken. Aan het eind van de 

partijraad zijn al deze ideeën per 

groep op Flip-over papier aan Lieke 

overgedragen. 

 

 

Kadergroep en BBQ  

De Afdeling is hard aan het werk om 

een gezellige kadergroep te gaan 

oprichten. De bedoeling hiervan is 

dat we met leden gezellige 

activiteiten gaan organiseren. En als 

het nodig is, een actie op zetten. 

De eerste avond staat nu gepland 

voor 24 mei in Sentrum70. De 

invulling van die avond is nog niet 

helemaal zeker, maar het beloofd 

zeer interessant en gezellig te 

worden. Dus schrijf deze vast in de 

agenda. De bedoeling is dat we elke 6 

weken iets gaan organiseren. 

De volgende is ook al bekend, 

namelijk 29 juni. Dan hebben we een 

ledenvergadering met aansluitend 

onze inmiddels welbekende BBQ. 

Dit komt ook allemaal op de website 

te staan; www.veldhoven.sp.nl  

SP Jongeren  

 
Ook een aantal jongeren waren op de 

Partijraad aanwezig. Zij gaven uitleg 

van acties die zij gevoerd hebben. 

Eén daarvan is de SP Jongeren actie 

bij het station Tilburg Universiteit. l 
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Dit station wordt met regelmaat 

overgeslagen door de NS ondanks 

dat de dienstregeling aangeeft daar  

wel te stoppen. Op dit station zou 4 

keer per uur een trein moeten 

stoppen, maar als blijkt dat de 

sprinter vanuit Den Bosch, via Tilburg 

naar Breda en Dordrecht rijdt, meer 

dan 7 minuten vertraging heeft bij 

vertrek uit Den Bosch wordt er dus 

door de NS voor gekozen om Station 

Tilburg Universiteit over te slaan. 

Om hiertegen te protesteren, hebben 

SP jongeren het station ’s nachts 

afgeplakt en een spandoek 

opgehangen en zijn zij 

handtekeningen voor een petitie aan 

het inzamelen. 

Dit moet echt stoppen want door de 

willekeur komen studenten te laat bij 

colleges of examens omdat het 

station weer is overgeslagen. 

Het ondertekenen van de petitie 
staat voor:  
Het OV terug in handen van de 
overheid komt; 

1. De verschraling van 
busvervoer terug wordt 
gedraaid en er juist wordt 
geïnvesteerd in meer bussen 
die vaker rijden; 

2. Verbetering van het 
treinvervoer door meer en 
betere investeringen. 
Stations mogen niet zomaar 
meer overgeslagen worden. 
Er moeten juist meer treinen 
gaan rijden. 

De petitie is te tekenen op de 
website van de SP of via deze link: 
https://tilburg.sp.nl/form/tijd-voor-
beter-ov-in-brabant 

 
Zorgbuurthuis 
 
Op 25 mei zal er een wijkmiddag 
georganiseerd worden bij en met 
Sentrum70 om te inventariseren wat 
de wijk wil en wat ze zelf kunnen om 
mee te helpen om dit van de grond 
te krijgen. De flyers zullen binnekort 
gemaakt en gedrukt worden. We 
zoeken weer een aantal mensen die 

een paar straten willen flyeren in 
D’ekker. 
Ook is het idee onstaan om ASML te 
vragen of ze dit initiatief willen 
ondersteunen. 
 

Verkeersoverlast 
Hertgang/Dom 
 

Op 29 maart heeft Max Wieland 
(Civieltechnisch Beheerder 
Gemeente Veldhoven) aan de 
actiegroep per post een 
terugkoppeling gegeven op de 
vragen gesteld in een gesprek op 28 
februari met hem, Eddy de Pee en de 
actiegroep. Of er burgerparticipatie 
bij het bepalen van het 
mobiliteitsplan 2025 zal plaatsvinden 
kon dhr. Wieland nog niet 
beantwoorden. Hoe participatie 
plaats gaat vinden moet nog bepaald 
worden. 
 
Onlangs zijn stukken asfalt van de 
Dom en Hertgang vervangen. Op de 
vraag of ditmaal Zoab is gebruikt om 
geluidshinder te verminderen kwam 
het teleurstellende antwoord: Dit is 
gewoon asfalt vanuit de 
onderhoudsmaatregel die nodig was. 
Het is dus geen geluid reducerende 
laag. 
 
Op dinsdagavond 16 april aanstaande 
om 19:30 uur komt de actiegroep 
weer bijeen om de antwoorden van 
Max Wieland door te nemen en wat 
onze volgende stap(pen) zullen zijn. 
Mocht u willen aansluiten, dan kunt 
u dit via het mailadres 
domhertgang.actiegroep@gmail.com 
aan ons laten weten. Heeft u vragen, 
opmerkingen of adviezen dan kunt u 
deze ook via het hierboven vermelde 
mailadres aan ons laten weten.  
 
Camping ’t Witven 
 
Wij ontvingen een bericht van een 
bezorgde semi-permanente bewoner 
van camping ’t Witven. 
De camping is overgenomen door 
Topparken en alle vastebewoners 
moeten binnen 3 jaar vertrekken van 
de camping.  

Topparken heeft plannen zoals een 
hotel en lodges. Er is inmiddels 
contact geweest met de 
bewonerscommissie. Wij voorzien 
hun van advies. Momenteel kunnen 
we nog niet zo veel meer voor ze 
doen. Een actie is namelijk nog veel 
te vroeg. Er zijn een aantal 
ontwikkelingen die waarschijnlijk wel 
gunstig voor deze bewoners kunnen 
uitpakken. Wij zijn gevraagd door de 
bewonerscommissie om hier mee 
nog niet mee naar de pers te stappen 
en details nog niet te delen.  
Zodra er meer bekend is of ze 
hebben meer hulp nodig, laten we 
het weten. 

 
Formatie nieuwe 
regering 
 
En het is nog steeds niet gelukt. 
Er moet echt nu iets gaan gebeuren, 
want de mensen kunnen niet meer 
wachten.  
Als ze er niet uitkomen, schrijf dan 
nieuwe verkiezingen uit! 
 
Wat moet de SP gaan doen om de 
volgende keer wel deel te kunnen 
nemen aan formatie gesprekken? 
We zijn hier intern al hard over aan 
het nadenken. Lijkt het je leuk en/of 
interessant om hier over mee te 
praten, laat het weten via de 
bekende contact mogelijkheden. 
 

Social Media en de 
website 
 
De website is inmiddels al een stuk 
beter geworden. Nog een aantal 
kleine aanpassingen en we kunnen er 
weer mee vooruit! 
 
Voor de socials zijn we nog wel 
steeds op zoek naar iemand die dit 
zou willen doen. Voor de socials, 
Facebook en Instagram, is het de 
bedoeling dat we hier ook inhoud op 
plaatsen en berichten delen. Het kost 
over het algemeen niet heel veel tijd. 
Het plaatsen van berichten en inhoud 
gaat altijd in overeenstemming met 
iemand van het bestuur. 
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Mocht je interesse hebben of iemand 
weten die dit zou willen doen, laat 
het weten. Zo kunnen we ons bereik 
alleen maar vergroten. 
 

Wandeling Nacht van de 
Vluchteling 
 
In het weekend van 15 en 16 juni 
wordt de Nacht van de Vluchteling 
gelopen. Je kunt kiezen uit een tocht 
van 10 of 20 km in de avond. Maar je 
kunt ook ’s nachts de hele 40 km van 
Tilburg naar Den Bosch lopen. 
 
Het leek ons leuk om met een SP-
team van de regio (Eindhoven, 

Helmond en Veldhoven) mee te 
lopen. Heb je interesse? Geef het dan 
door via 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  
Samen overleggen we welke afstand 
we gaan lopen en de SP Veldoven zal 
natuurlijk voor iedere wandelaar 
doneren. Het geld komt ten goede 
aan stichting vluchteling die het geld 
gebruikt voor acute hulp bij 
humanitaire crisis in de wereld. 
 
Meer info vind je op: 
https://www.nachtvandevluchteling.
nl/ 

 
 

Ideeën? 
 
Heeft u ideeën of tips voor ons? 
Laat het ons weten. 
Zou u graag een keer in gesprek met 
ons willen?  
Laat het ons weten 
Kent u mensen die bij de SP passen, 
maar nog geen lid zijn? 
Laat het ons weten! 
 
Wij zijn bereikbaar op: 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  
veldhoven@sp.nl 
Telefoon: 06-57682029/06-23417764 
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